
19.03.2015 – Zbor članov MDI Gornja Radgona 

 

Otvoritev in pozdravil nas je predsednik MDI Gornja Radgona g. Branko Habjanič.  

Na zboru članov so bili prisotni: župan občine Gornja Radgona g. Stanko Rojko; predsednik 

MDI Murska Sobota g. Rudolf Kulič in Drago Novak, predsednik ZDIS; ostali dve društvi so se 

opravičili. 

Dnevni red zbora članov so vsi člani prejeli na samem zboru.  Poslovnik o delu zbora članov 

niso imeli, ker pravi, da ga ne potrebujejo po statutu, vendar sem ga spravil v dilemo, kako pa 

deluje vaš IO; pomeni, da lahko vsak član razpravlja v nedogled, zato je predlagal zboru članov, 

da sprejmejo poslovnik o delu zbora članov. Poslovnik je bil soglasno sprejet. 

Obravnavali in potrdili so dopolnjen dnevni red (letno poročilo). 

Predlagal je člane delovnih teles zbora članov, katere so soglasno potrdili. Po izvolitvi delovnih 

teles, je verifikacijska komisija je poročala, da je bilo prisotnih na zboru več kot 1/10 rednih 

članov, zato zbor članov lahko veljavno sklepa.  

Predstavljena so bila poročila za leto 2014 (poročilo o delu izvršnega odbora, poročilo 

nadzornega odbora, poročilo častnega razsodišča in letno poročilo MDI Gornja Radgona). 

Poročila so bila soglasno sprejeta. 

Prihodkov je imelo MDI Gornja Radgona v višini 29.053,30€, odhodkov pa v višini 28.978,38€.  

Predstavljen je bil tudi program dela in finančni plan  MDI Gornja Radgona za leto 2015. 

Program dela in finančni plan MDI Gornja Radgona za leto 2015 je bil soglasno sprejet.  

V svojem nagovoru sem povedal, da se zelo rad udeležujem  zborov članov, KOO, če se 

predhodno dogovorimo; sprejeli smo tudi strategijo razvoja naše invalidske organizacije. Zveza 

delovnih invalidov Slovenije aktivno sodeluje pri pripravi zakonodaje, dali smo pobudo za 

sodelovanje in spremembo pri seznamu TO; pobudo za spremembo in dopolnitev Zakona o 

lastninskem preoblikovanju Loterije Slovenije, ki bi odpravil ustavno nedopustno omejevanje 

članstva v Svetu FIHO zastopnikom ali odgovornim osebam prejemnic FIHO sredstev; na 

začetku leta smo prejeli uspešno rešeno ustavno pobudo NSIOS, katere član je ZDIS - ustavno 

sodišče je v tožbi zoper Republiko Slovenijo prepoznalo neustavnost Zakona o volitvah v DZ 

RS. Ustavno sodišče je državi naložilo, da v 2 letih odpravi ustavno neskladje v zakonodaji, 

volišča morajo biti dostopna invalidom takoj. Opozoril sem članstvo glede poslovnih prostorov, 

ker že od leta 2008 dolgujejo 60.000,00€, ki ste jih prejeli od FIHO-ta in da naj pripravijo 

kronologijo nakupa poslovnih prostorov in jo posredujejo še ta mesec na ZDIS. 

Zahvalil sem se vodstvu  MDI Gornja Radgona  in njihovim prostovoljcem za ogromno 

opravljenega dela v korist invalidov in jim zaželel še uspešno delo v naprej. Pod točko razno je 

predsednik podal odstopno izjavo, da ne zmore več biti predsednik, ker naslednje leto imajo 

volilni zbor članov in da naj člani med sabo poiščejo novega predsednika društva. 

Po končanem zboru članov  je bil čas namenjen razgovorom prisotnih. 

 

Drago Novak, predsednik ZDIS 

 

Odhod iz Velenja:   8.00 

Prihod v Velenje:  14.30 

Osebni avto:         240 km 

 

Priloga: 

- nagovor na Zboru članov MDI Gornja Radgona 


